
 

 

 

22. 8. 2023 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 8 zástupců členských obcí (Ing. Emil Ondra – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, Josef Smolka – Rozsochy, Libor Pokorný – Rožná, Vlastimil Tvarůžek 

– Strážek, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Mgr. Ladislav Stalmach 

– Vír, Josef Vícha – Ždánice) 

Program 

 

1. Zahájení  

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.2, návrh členských příspěvků na rok 2024 

3. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté, informace o schválení rozpočtové změny č.2; 

návrh členských příspěvku na rok 2024, GDPR – externí spolupráce pověřence pana Ing. Petra Šneka 

v roce 2024, ceník služeb na rok 2024 

4. Majetek MB – údržba a oprava současného vybavení, pořízení nového vybavení v rámci dotace 

MAS Zubří země – podání ŽOP 

5. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce; b) MA21 – Putovní letní kino, průběh akce, kritéria 

MA21: 7. veřejné setkání zástupců Mikroregionu Bystřicko a neformální skupiny MA21; c) Nositel 

tradic Bystřicka 2023 – předání ocenění; d) Hry bez hranic – Zvole (Branišov) 2.9.2023, příprava 

akce; e) dětská umělecká soutěž (13. ročník) – aktuální výstavy, termíny 

6. Diskuse a další organizační záležitosti: a) společný nákup elektřiny a zemního plynu na rok 

2024; b) GDPR – školení pro obce a školy, termíny, místo školení; c) informační panely – dotace MAS; 

d) soutěž v bowlingu – předběžné informace o konání turnajů (p. Stalmach) 

7. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.3/23 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

 Libor Pokorný, předseda MB, zahájil schůzi předsednictva v 13:05 hodin a přivítal všechny přítomné 

členy předsednictva. 

 Následně všechny seznámil s programem zasedání a dal hlasovat o jeho schválení. Program byl 

jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 
 

 

2. Hospodaření MB 
 

• Rozpočtová změna č.2 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o rozpočtové změně č.2 (příloha č.1), která obsahuje 

změnu na straně příjmů, a to konkrétně na paragrafu 4113, kde došlo k úpravě položek rozpočtu 

související s dotací SZIF, a dále na paragrafu 2111, která se týká navýšení v rámci přefakturace za platby 

licencí u akce Putovní letní kino.  

Strana výdajů pak zaznamenává položky týkající se zmiňované dotace SZIF a dále navýšení nákladů 

v rámci akce Hry bez hranic (věcné dary, focení, občerstvení apod.) a Putovní letní kino (platba za 

licence k filmům). 

Nová položka v rozpočtu se týká DPP paní Zemanové, která spolupracuje s paní Benovou v rámci 

dotační problematiky. Dále se do rozpočtu zavedla také odměna paní Samkové, která byla spojena 

s plněním vyšších pracovních nároků spočívající s přípravou akce Hry bez hranic (překročení časového 

limitu stanoveného v DPP, konkrétně o 10 hodin). 

Předseda MB dal hlasovat o schválení rozpočtové změny č.2. Ta byla následně schválena. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 
 

• Návrh členských příspěvků na rok 2024 

Paní Dočkalová informovala o aktuálním nastavení výběru příspěvků v roce 2023 (62 Kč/ob. + GDPR 

+ strop pro Bystřici n. P.).  

V rámci tvorby návrhu členských příspěvků pro rok 2024 bylo uvažováno o navýšení mzdy paní 

Benové, která je v současné době na rodičovské dovolené a pro MB i nadále řeší (v rámci DPP) dotační 

problematiku pro obce. Z důvodu nárůstu počtu žádostí na zpracování dotací a také stále vzrůstající 

administrativy na MB se v současné době již časově nevejde do aktuálního nastavení DPP (25 

hod./měsíčně).  

Z tohoto důvodu tedy MB přichystá možné varianty jejího financování v roce 2024. Návrh změn se bude 

týkat pravděpodobně i oblasti GDPR, kterou zajišťuje pan Šnek, i zde bude uvažováno o více variantách.  

Dále se na kancelář MB obrátil pan Štěpánek z destinační společnosti Koruna Vysočiny, který žádá o 

navýšení členského příspěvku o 0,30 Kč/ob. (současně MB přispívá 3 Kč/ob.). Zároveň zažádal o 

možnost obhájení daného navýšení na nejbližším jednáním členské schůze. Osobní účast byla nakonec 



zamítnuta, a to z časových důvodu členské schůze, na kterou již potvrdila účast paní Slezáková (MVČR) 

a paní Zemanová (MAS Zubří země).  

Předsednictvo MB navrhuje tedy panu Štěpánkovi zaslání písemné žádosti o navýšení členského 

příspěvku, která bude následně projednána na členské schůzi MB. 

Další položkou, kterou bude nutné zohlednit v rozpočtu v roce 2024, je pořízení mzdového systému pro 

paní Benovou (vzhledem k chystaným rozsáhlejším změnám ze strany státu v oblasti DPP, odvodů 

apod.). Paní Benová až dosud vše počítala v tabulkách v excelu, ale nyní by již ráda měla mzdový 

systém, který by formuláře aktualizoval dle nově schválených změn a zrychlil a zefektivnil tak i měsíční 

mzdovou agendu. Pro naše účely se náklady na pořízení pohybují cca kolem 6000 Kč a následně se platí 

již jen udržovací poplatek.  

 
 

3. Příprava členské schůze 

 

• Termín, místo, hosté 

Na schůzi předsednictva se stanovil termín členské schůze na úterý 19. 9. 2023 v 16:00 hodin. Místem 

konání schůze bude zasedací místnost MěÚ Bystřice nad Pernštejnem (v 1. patře). 

Svou účast potvrdili následující hosté – paní Slezáková z MVČR, která by přítomným starostům 

objasnila novelu zákona o místních poplatcích, a dále paní Zemanová, která představí harmonogram 

výzev MAS Zubří země na roky 2023-2024. Jejich účast bude ještě potvrzena v oficiální pozvánce na 

členskou schůzi. 

Na dané schůzi MB bude mj. projednáván již zmiňovaný Návrh členských příspěvků na rok 2024 a 

zazní zde také informace o schválení rozpočtové změny č.2. Dále bude projednávána také oblast GDPR 

v rámci spolupráce s panem Ing. Šnekem v dalších letech a případná aktualizace ceníku služeb v roce 

2024. 

 

4. Majetek MB 

Na minulé schůzi představenstva byla odsouhlasena případná opravu a údržbu vybavení, které 

Mikroregion vlastní. V důvodu plného vytížení vybavení v letních měsících byla celková údržba 

vybavení přesunuta na podzim 2023.  

V rámci dotace na nové vybavení (přes MAS Zubří země) podal, již v minulém týdnu, Mikroregion 

dokument Žádost o platbu. Aktuálně tedy čekáme na potvrzení ze strany SZIFu a oznámení o zahájení 

kontroly. Díky zmiňované dotaci pořídil MB novou (čtvrtou) kompletní aparaturu na letní kino, 2x 

nůžkové stany (4x6m), party stan o rozměrech 5x8m a kvalitní ozvučovací aparaturu, která bude sloužit 

převážně pro ozvučení mikroregionálních akcí (např. Hry bez hranic) a dále také pro slavnostní akce 

v obcích. 

Celkové náklady za pořízení nového vybavení činí cca 333 437 Kč, z čehož dotace SZIF pokrývá 80 % 

nákladů 266 749 Kč. Z rozpočtu MB by tedy měla být uhrazena pouze spoluúčast 20 %, která činí cca 

66 688 Kč. 

 

 

 



5. Mikroregionální akce 

 

• Bystřicko čte dětem  

Realizace akce Bystřicko čte dětem byla přes letní měsíce v útlumu a opět se vrátí se začátkem školního 

roku, kdy je naplánováno uskutečnit ještě 23 čtení v různých obcích (školách). V průběhu jara se stihlo 

zrealizovat 45 čtení na našem území. MB i v tomto roce poskytuje příspěvek ve výši 2700 Kč/čtení, 

z čehož je následně 700Kč/čtení přeúčtováno dané obci jako mimořádný členský příspěvek. Výběr MČP 

proběhne až po ukončení akce, tzn. po 31.10.2023.   

 

• Putovní letní kino  

Letošní jubilejní 10. ročník akce Putovní letní kino pomalu míří do finále. Poslední promítání se plánuje 

o tomto víkendu, tj. 25.8 - 27.8.2023. Do akce se v roce 2023 zapojilo 38 obcí a místních částí a celkově 

v nich proběhlo 75 promítacích večerů. 

MB poskytuje zúčastněným obcím opět příspěvek 2000 Kč/film na max. 3 projekce. 

V rámci naplnění kritérií MA21 proběhne během měsíce září další veřejné setkání zástupců MB a 

neformální skupiny MA21, kde bude diskutováno o realizovaných akcích MB.  

 

• Nositel tradic Bystřicka 2023 

Dne 13.8.2023 (v rámci Vavřinecké poutě v Bystřici nad Pernštejnem) proběhlo slavnostní předání 

ocenění týkající se nového Nositele tradic Bystřicka pro rok 2023, kterým se stala VOŠ a SOŠ 

zemědělsko – technická Bystřice n. P. Titul škola získala za udržování tradice zemědělského školství na 

Bystřicku. 

Kromě získaného ocenění obdržela škola ještě diplom, plaketu a finanční odměnu v částce 15 tis. Kč, 

kterou věnoval, jako již obvykle, Mikroregion a město Bystřice nad Pernštejnem ve stejné výši (tzn. 7,5 

tis. Kč každý subjekt). 

 

• Hry bez hranic 

Hry bez hranic se v letošním roce uskuteční ve Zvoli, konkrétně v místní části Branišov, a to dne 

2.9.2023. Paní Dočkalová tedy momentálně oslovuje zúčastněné obce v rámci kompletace potřebných 

věcí k soutěži.  

V letošním roce nebyla podpořena žádost o krajskou dotaci Bavíme se na Vysočině, tudíž veškeré 

náklady za věcné dary pro soutěžící bude hradit MB.  

Po realizaci akce bude pořadatelské obci vyplacen také obvyklý finanční příspěvek na občerstvení ve 

výši 7 tis. Kč. 

 

• Dětská umělecká soutěž 

V návaznosti na slavnostní vyhlášení výsledků dětské umělecké soutěže, které se konalo dne 23.6.2023, 

probíhala také výstava dětských prací v Městském muzeu Bystřice n. P. Ta bude aktuálně ukončena ke 

dni 31.8.2023. 



Začátkem měsíce srpna pak proběhla také instalace výstavy ,,Tradice Bystřicka aneb další pozvánka na 

Bystřicko“ v Nemocnici Milosrdných bratří v Brně, která potrvá do konce září 2023.  

Na duben 2024 je již naplánována také výstava v kongresové budově KV v Jihlavě. 

 

6. Diskuse a další organizační záležitosti 

• Společný nákup elektřiny a zemního plynu 2024 

V současné době již řešíme podklady ke smlouvám v rámci nákupu elektřiny na rok 2024, který jsme 

uzavřeli se společností E.ON. Smluvená cena činila 3 830 Kč/MWh.  

Na schůzi předsednictva se dále otevřela také otázka nákupu zemního plynu na rok 2024. Aktuální 

nabídka od Innogy (současný dodavatel) byla 1 733 Kč/MWh. V rámci posouzení této nabídky jsme 

kontaktovali našeho poradce, pana Bittnera. Ten vytvořil konkurenční nabídku u dodavatele Energie2, 

která činila 1 608 Kč/MWh. Z důvodu většího cenového rozdílu se předsednictvo rozhodlo o akceptaci 

cenové nabídky Energie2. Zúčastněné obce budou tedy o akceptaci cenové nabídky co nejdříve 

informovány a zároveň vyzvány k vyplnění údajů, potřebných k tvorbě smluv.  

 

• GDPR – školení pro obce a školy 

Paní Dočkalová informovala přítomné o předběžně stanových termínech školení v rámci GDPR, které 

zajišťuje pan Ing. Petr Šnek. Konkrétně se jednalo o termín 5.10.2023 v 16:00h (pro obce) a 12.10.2023 

ve 14:00h (pro školy), které byly stanoveny po konzultaci s panem Šnekem. 

Přítomní se však shodli na tom, že by panu Šnekovi navrhli zajištění daných školení již pouze on-line 

formou. Zúčastněné subjekty by pak mohly absolvovat daná školení i zpětně (ze záznamu) a v případě 

objasnění nějakých nejasností by kontaktovaly již přímo pana Šneka.  

Tento návrh bude tedy ještě prokonzultován s panem Šnekem a následně navrhnut další postup na 

nejbližším jednání členské schůze (dne 19.9.2023). 

 

• Informační panely – dotace MAS 

Na červnové schůzi MB byla otevřena otázka převodu majetku (informačních panelů) do vlastnictví 

obcí, které jsou v současné době ve vlastnictví města BnP. Konkrétně se mělo jednat o převod vlastnictví 

na jednotlivé obce formou darovací smlouvy.  

V rámci řešení celé problematiky ale vyvstaly v průběhu nové informace, související s plánovanou 

dotací přes MAS Zubří země (Priorita 5 – Komunitně vedený místní rozvoj), u které by mohla existovat 

možnost čerpání finančních prostředků na pořízení nových panelů, propagačních letáků apod. Přesné 

podmínky dotace bude ale MAS znát pravděpodobně až koncem léta/září 2023. Z tohoto důvodu bude 

daná problematika ještě otevřena na dalším jednání členské schůze MB, plánované v měsíci září.  

V případě vyřizování žádosti o dotaci by bylo tedy prozatím výhodnější zachování daného majetku ve 

vlastnictví města, pokud by dotaci vyřizovalo přímo TIC Bystřice nad Pernštejnem. Obce tedy budou 

ještě o dalším postupu informovány. 

 



• Soutěž v bowlingu 

,,Zkušební“ verze soutěže v bowlingu probíhala již na jaře, v průběhu měsíce dubna a května 2023 a 

odehrávala se v prostorách Vagón bowlingu ve Víru. Soutěže se zúčastnilo 8 družstev. 

Na podzim se plánují pravidelné turnaje, do kterých se obce mohou i nadále přihlásit. Více informací 

zazní od pana Stalmacha, starosty obce Vír, na jednání členské schůze konané v září. 

 

8.  Závěr jednání 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast na třetí schůzi předsednictva v roce 2023 a následně ji 

ukončil.  

 

 

 

   ………………………………………. 

    předseda mikroregionu 

           Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

      Jitka Dočkalová  


